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98 Mötets öppnande 

Anne-Marie förklarade mötet öppnat 

Närvarande: 

Therese Strandh Eva Almqvist  Siw Carlén  

Pia Westergren Löf Gudrun Berger Göran Berger (ej medlem) 

Susanne Käll  Julia Leijon  Lena-Maria Nilsson 

Malin Hamner Madelene Ahl Emilia Dernsjö 

Claes-G Andersson Hans Sahlin  Bernt Gustavsson 

Anne-Marie Tellander Alf Ehn 

99 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

100 Val av justerare 

Eva Almqvist och Madelene Ahl valdes till att justera protokollet. 

101 Föregående mötesprotokoll 

Protokoll från det senaste mötet gicks igenom och godkändes. 

102 Ekonomisk rapport 

Det ekonomiska läget är bra. Under hösten väntar flera investeringar. 

103 Rapportering från utskotten 

Agility har arrangerat sommarcupen, som lockade flera deltagare från andra klubbar, 
träningstävlingar samt KM. Under vintern ska utskottet arrangera Adventscupen. Nästa år 
arrangeras en officiell tävling (8 maj). Anslagstavlan vid agilityplanen ska göras i ordning. 
Tyvärr är inte alla varsamma med hindren, då de ställs tillbaka i skjulet. Fler hinder behövs, 
bland annat hopphinder och däckhinder. 

Anläggning (se bilaga) 

Köket hade ingen representant vid mötet. 

Medlemsansvarig var inte närvarande men nyligen hade klubben 261 medlemmar. 

PR kommer att samarbeta med Mariestads RK under tomteparaden den 29 november. 
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Rallylydnad har arrangerat en officiell tävling (samarbete med Billinge BK), DM samt KM. 
Under DM vann Mariestad lagtävlingen. Utskottet har även arrangerat träningstävlingar, hållit 
kurser, fixat nya skyltar och kommer att samlas under vintern för pysselkvällar. Utskottet 
planerar att sätta upp skyltar längs elljusspåret. Nästa år arrangeras en officiell tävling den 
28 maj. Fortfarande är det problem att rekrytera domare i närområdet. 

RUS har köpt in tält och jobbar vidare med utställningen 2016. 

Tjänstehund har inte hållit någon kurs i höst, eventuellt blir det någon till våren. Bernt G 
föreslog att klubben ska samla instruktörer och ledare på kick off-möten innan säsongen. 
Per-Olof Eriksson är ett exempel på en bra föreläsare.  

Tävling har arrangerat tävlingar inom spår, apell och lydnad. Arrangemangen har flutit på 
bra. ”Lydnadsbertan” har arrangerats, men KM i bruks blev inställt liksom träningstävlingen i 
väst. En rapporttävling arrangeras 8 november, elva ekipage är anmälda. Datum för 
kommande års tävlingar är klara. Tävlings egna Plusgiro är uppsagt, i framtiden ska 
tävlingsavgifterna betalas direkt till klubbens gemensamma plusgiro: PG 85439-8 och 
kassören har ansvar att fördela inbetalningarna till de olika ”kontona”. 

Ungdom har avgiftsfria kurser för att få igång verksamheten igen. Utskottet ska ha 
luciafirande men datum är inte bestämt. Ungdom vill gärna göra en aktivitet med tjänstehund 
igen. 

Utbildning påminde om föreläsningarna om raskunskap i Skara 22 november och ”prova på 
rapport” den 28 november. 4 och 29 november kommer Ulrika Månsson att föreläsa på 
klubben om hundens språk respektive förhållandet mellan människa och hund. 
Föreläsningarna är öppna även för icke medlemmar. Två medlemmar går just nu 
grundmodulsutbildning, tre går allmänlydnadsutbildning (A1). Siw Carlén och Pia Westergren 
Löf kommer att starta en kurs i brukslydnad. 

Webben ska gå igenom hemsidan när trycket har minskat. 

104 Årsmöte, 21 februari 2016 

Inför årsmötet ska budgetar, verksamhetsplaner och verksamhetsberättelser finnas hos 
styrelsen senast 15 december. 

105 John Hedins Fond 

Ansökan om medel har skickats in. 

106 Övriga frågor 

A; Ordningen på klubben är dålig, ofta är borden dåligt avtorkade och det är allmänt stökigt. 
Alla måste lämna klubbstugan i det skick de vill att den ska vara i när de kommer. 

B: Skotträning har förekommit på andra tider än bestämt (torsdagar 17.15-17.45), Förslag 
finns om att ha skotträning, under förutsättning att det meddelats innan, på andra tider. 
Frågan ska tas upp på årsmötet. 

C: Förrådet ska göras i ordning, rallylydnad bör få ett större skåp. 
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107 Nästa möte 

Styrelsemöte den 11 november 18.30. Utskottsmöte den 18 november 18.30. 

108 Mötet avslutas 

Anne-Marie förklarade mötet avslutat. 

 

_________________________         ____________________________ 

Ordförande    Sekreterare 

Anne-Marie Tellander   Alf Ehn 

  Justeras: 

 

_________________________         ____________________________ 

Eva Almqvist  Madelene Ahl 

 

 

	


